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 דיווח ראש המועצה )כולל עבירות פע"ר(  – 2סעיף ל

ערב טוב חברים. אני שמח להציג את ניקולאי, הוא השוטר הקהילתי החדש. אני אתן לו את    מר דני ביטון:

 ההזדמנות להציג את עצמו, בכבוד.

קוראים לי ניקולאי,    .ערב טוב לכולם, כמו ששמעתם, אני השוטר הקהילתי החדש, פה בלהבים   מר ניקולאי:

שנים בתור סגן קצין יחידה וראש    7ברהט כבר  , רווק, מבאר שבע. הגעתי ממג"ב איו"ש, ואני משרת  27בן  

משמרת. קיבלתי את התפקיד ממפקד התחנה, ואני שמח להיות פה, אני שמח לתת לכולם מענה, לחזק את  

בסדר, הטלפון שלי זמין, אני נמצא בכל    .הקשר של התחנה והיישוב, ולתת לכם מענה בכל מה שאני יכול

 י ואני תמיד שמח לתת מענה, בסדר.הקבוצות, כל שאלה, כבר אזרחים פנו אלי

 תודה רבה, תודה ובהצלחה.  גב' ברוריה אליעז:

 - דני תעדכן בזה של להבים מר שמואל לביא:

 הטלפון שיהיה באתר.  גב' ברוריה אליעז:

קודם כל התרשמתי מבחור רציני שבא באמת לתרום    .אני רוצה גם לומר מילה לניקולאי  מר יוסי ניסן:

מת הוא מבין את האתגרים שאנחנו עומדים בפניהם, ואני בטוח שגם, קודם כל גם תודה ולסייע ולעזור ובא

הוא אמר שהוא רוצה למנות פה את השוטר    .צריך לומר למפקד התחנה ג'יאר דוידוב, שהבטיח וגם קיים

  הכי לוחמני שיש לו ובאמת אני מתרשם שבאמת יש פה מוטיבציה, יש פה רצון וזה חשוב מאוד. ישבנו כבר 

היום, כבר דיברנו על תכנית איך אנחנו נעשה ואיך נתקדם וכמה זה חשוב שהנושא הזה יקבל עדיפות גם  

ויש גם מספר פעולות שיתבצעו כבר בזמן הקרוב ונרגיש את השוטר הקהילתי שלנו, גם בשערים, גם   .אצלנו

הזה המענה  את  לתת  נאות  באמת  והוא  צריכים  שאנחנו  מיוחדים  גם   . בזמנים  אני  המון    אז  לך  אאחל 

 בהצלחה, ושגם נשמור על ההישג הזה וגם וגם אם נצליח להוריד אותו זה יהיה הישג אדיר. דני, דיווח? 

אחוזים, זה נע בין    10- . סיימנו בירידה של כ22סיימנו, אני אתן דיווח על עבירות הרכוש של    מר דני ביטון:

ילת השנה, כיעד להשגה, אני ראיתי בו יעד תקול,  אחוזים בתח   10אחוזים. הצבנו לעצמנו יעד של    10-ל  11-ה

אני מציין את הנתונים הכלליים    .מראש אמרתי זה מאוד מאוד יהיה קשה לעמוד בו, אבל אנחנו כן עמדנו

ברמת המחוז, אז רוב תחנות המחוז רושמות עלייה בעבירות. אתמול התפרסם נתון, נתון ארצי של עלייה  

ברמה    53-ב הרכב  בגניבות  אנחנו    .הארציתאחוז  בלהבים,  דווקא  הרכב,  בגניבות  ירידה  רושמים  אנחנו 

הגבוה   השלילי  הפוטנציאל  ועם  ביותר  הקשה  העבירה  מבחינתי  שזה  לדירה,  בהתפרצות  עלייה  רושמים 

ביותר. אני יכול, בטיעונים לעונש להסביר, שהיה לנו איזה יום אחד, ממש פיגוע פלילי אני קורא לו, ביום  

דירות בתקופת החגים, בעין צין, ופשוט רואים גם במצלמות בן אדם אחד, שביום אחד עשה    7לנו    ואחד הי

, פשוט עשה, נכנס לכל הדירות וביום אחד  11-, ל9-ל  7לנו נתון של חודש וחצי ביישוב. הוא עבר מנחל צין  

זירה, יוצאים    הקטנה, יורדים לפרטים, בוחנים כל  ברחל בתכםשיבש וקלקל לנו את כל המאזן. אנחנו ממש  
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יתר    .אבל בדירות לצערי רשמנו עלייה .לשטח, בוחנים מצלמות, רואים איך אפשר לצמצם את התופעה הזו

עבירות ברמה    73הפרמטרים הם בירידה, בדגש על עבירות הרכב. במצטבר הכללי אנחנו מדברים על ערך של  

ב מול  22-השנתית  כ   81,  של  ירידה  שעברה,  זה  10,11-בשנה  אותנו    אחוזים.  כשלהכניס  במספרים, 

עבירות, הוא בירידה    90עבירות, הוא בסטטוס קוו. מיתר רושם    100-לפרופורציה, עומר רושם קצת פחות מ

 - דומה אלינו. זה כדי לקבל פרופורציה על יישובים. זהו יש לנו יעד השנה

 - תשעים עבירות במיתר לעומת מר יוסי ניסן:

 ם, לעומת שמונים ומשהו. אחוזי  10ירידה של  מר דני ביטון:

 לא, לעומת המספרים שלנו.  מר יוסי ניסן:

 אנחנו שבעים. מר דני ביטון:

 וזה חשוב מאוד, הם ברף הרבה יותר גבוה מאיתנו.  מר יוסי ניסן:

 ישוב גדול יותר מאיתנו. עומר יותר גדול, אז מספר העבירות הוא יחסי. יוה  :גב' רונית דמרי עייאש

 - דני, רציתי לשאול את זה גם בפעמים הקודמות אליעז:גב' ברוריה 

 - שובימה הקשר בין גודל הי מר יוסי ניסן:

 מה זה אין קשר? איזה משפט.  :גב' רונית דמרי עייאש

ישוב לבין  י שוב? תסבירי לי אני באמת רוצה להבין. מה הקשר בין גודל  ימה זה קשור לגודל הי  מר יוסי ניסן:

 מספר עבירות? 

לפני זה רציתי לשאול בבקשה, גם בפעמים הקודמות, עכשיו זה יצא לפועל. יש איזושהי    גב' ברוריה אליעז: 

 אינדיקציה מבחינתכם, באיזה שכונות קורים דברים יותר מאשר אחרות? 

מבחינתי הפתיע אותי, אני ייחסתי משקל לשרונית בתחילת השנה, על בסיס שנה  הניתוח ש  מר דני ביטון:

קודמת. ומסתבר שבנתונים, אם אני ממפה את הפשיעה, דווקא השכונה הוותיקה היא השכונה המוכית  

היא   הוותיקה,  השכונה  גרמניה,  מדינות  ליער  שקשור  מה  כל  למה?  שלנו.  באזור  רכוש.  פשיעה,  מבחינת 

חוז מעבירות הרכוש, מול שרונית שהייתה די בסדר השנה. אם ניכנס רגע לראשו של הגנב,  א  75-סובלת מ 

מילוט  ההוא אומר, אני לא אכנס למרכז היישוב אני רוצה לתקוף אותו מהפאתים, אז אני אכנס מנתיבי  

 , וזו הנחה סבירה, וזה מה שקורה בפועל. יהכי קרובים החוצה, אוקי 

 קורה. וזה מה ש גב' ברוריה אליעז:
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 - אחוז זה בשכונה הוותיקה. אני אומר מילה לסיום  75אם אני מנתח את עבירות הרכוש  מר דני ביטון:

 אז זו נקודת תורפה שצריך לשקול מבחינת ביטחון איך לחזק אותה. גב' ברוריה אליעז:

 דיברנו על זה גם כן.  מר יוסי ניסן:

אחוז ירידה בפשיעה, זה אתגר    10נו יעד, השנה, של אני אומר עוד מילה שאנחנו הצבנו לעצמ  מר דני ביטון:

 -מסיבה אחת שאנחנו נלחמים

 ? 2023שנה שאתה אומר זה  גב' רונית דמרי עייאש:

. זה אתגר כי אני נלחם בירידה שכבר עשיתי. להציב ירידה על הירידה, אבל יחד עם  2023  מר דני ביטון:

נו לא שוטרים. אבל, יחד איתו, יחד עם המשטרה, אני  תחנת רהט, שזה אגב תפקידם בכוח, זה לא שלנו, אנח 

חושב שיש לנו כל מיני, מיזמים ופרויקטים עתידיים שבכוונותינו לשלב אותם ולהצליח במשימה הזאת של  

 אחוז, בעזרת השם.  10

אני חושב שאנחנו נוכל לעמוד ביעד הזה, רק אם נפתח פה מוקד רואה כמו שתכננו, כרגע זה    מר יוסי ניסן:

א נראה מכיוון ששר האוצר לא חתם על הצו, של הארנונה, ולכן אי אפשר להעלות ארנונה בינתיים. זה  ל

יודע, משהו מוזר קורה שם אני לא מבין איך שר    .מכה מאוד קשה עבורנו, לעמוד ביעדים שלנו, אני לא 

 חברי המועצה. האוצר לא חותם אחרי שמליאת מועצה מאשרת, אם השרים חותמים אז בשביל מה צריך את  

 -הוא אמר שלא מר קובי נודלמן:

 לא הוא לא אמר כלום, הוא לא חתם.  מר יוסי ניסן:

 למה השר היוצא לא חתם?  גב' ברוריה אליעז:

  י אגב הוא היה צריך, הוא שגה גם, הוא גם לא פעל נכון. ניתן לזה גם כן את המקום שלו. אוקי  מר יוסי ניסן:

 דני, תודה, אתם משוחררים. 

 .0אינשאללה הדיווח הבא יהיה, כמעט   ברוריה אליעז:גב' 

ועדה  וטוב ככה חברים יש לי רק עדכון, קטן אחד על הנושא של, גם על הערעור שלנו לפני ה  מר יוסי ניסן:

של   בהמחוזית  דעת  הערר  חוות  הגשנו  שצריך,  התנועה  ספירות  עשינו את  הגשנו את החומרים,  שרונים, 

ו עשינו את הכל ולא חסכנו בכלום,  נעדה. זאת אומרת מבחינת ו ל יושב ראש הומסודרת, עכשיו זה בידיים ש 

על מנת לעצור את הדבר הזה, אני מקווה באמת שיפול על אוזניים קשובות, ויחליטו נכון. לגבי המשולש  

יחד עם זאת יש החלטה, של    . הצפוני שלנו, כמובן שאנחנו רוצים לפתח אותו וזה העתיד הכלכלי של היישוב

  4,100תמ"ל, שזה כמובן לא קשור, לא התייעצו איתנו ולא דיברו איתנו על המלצה של האזור הזה להקמת  הו
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שזה בפירוש משהו שאנחנו לא צריכים, ללא ספק, לא צריך לשאול פה אף אחד, כולנו פה נגד    . יחידות דיור

נו כרגע נמצאים במצב גם  אז אנח  .ו השלכות מרחיקות לכת על היישובל ויש    ,הדבר הזה שהוא, בלתי מבוקר

שאין לנו מהנדס, אז זה גם מקשה לנו על כל ההתנהלות הזאת. אבל זה משהו שכבר מתניעים אותו, רוצים  

לקדם אותו ברשות התכנון וזה משהו שאנחנו נצטרך לתת עליו את הדעת. יכול להיות שגם נקיים פה ישיבה  

ז אנחנו גם על זה נדבר. יש פה את חזון המועצה,  במועצה על הדבר הזה, מה עמדת חברי המועצה וכולי, א 

  ת אני רוצה לומר תודה קודם כל לקרן שוורץ שהיא גם תושבת היישוב שגם סייעה לנו, זה כבר עבר גם א

עובדי המועצה, את העובדים הבכירים, העירו את ההערות. אני אשמח לקבל גם מכם תגובה או הערות על  

ונכוןאני חושב שהוא מק  החזון, סך הכל מי שירצה כמובן, לעשות את זה בהמשך במייל. מי שירצה    .יף 

לעשות את זה בהמשך, גם מוזמן. אני רוצה אחרי זה לכנס את התושבים, לשים שולחנות עגולים, נעביר את  

 זה גם בקרב התושבים שירצו לקחת חלק, ונתקדם. 

 אישור פרוטוקולים – 1סעיף ל

 -טוב חברים אנחנו ניגש לאישור פרוטוקולים מר יוסי ניסן:

סיימת את העדכונים? אז עוד, ברשותכם כמה עדכונים שצריכים להיאמר, דיאנה    גב' רונית דמרי עייאש:

ת,  קיה מתפריעדת תכנון ובנ ו מבחינתו, זה נושא משמעותי שצריך לקחת בחשבון כי ו .הודיעה על התפטרות

וגם ככה עד שיגיע אנחנו גם ככה עם מהנדס זמני, אני לא יודעת אם    אין לנו מהנדס יש לנו מהנדס זמני, 

 - ידעתם את זה. זה דבר

 * מדברים ביחד 

  . בקיצור אז זה דבר חשוב להיאמר לפרוטוקול. דבר שני גם ורד הודיעה שהיא עוזבת  גב' רונית דמרי עייאש:

ור התושבים וחזון המועצה שלא  עדת תכנון ובניה, שכבר הולכת ומתפרקת לנו, עבו אנחנו חברים בו  -עפר

אין לנו מהנדס מועצה    .הולך, הולך אחורה. אז זה חבל שראש המועצה לא מעדכן, זה דבר מאוד משמעותי

ויש לי שאלה לעניין הגזבר, גזברית, מה הסטטוס, שניהם לא נמצאים פה, למרות שעדנה שמה שני שלטים.  

 עכשיו, בוא נשמע. מה קורה עם הדבר הזה ומי מהם בעל התפקיד נכון ל 

 -לצורך העניין כרגע אין לנו גזבר עד שנפתור את הנושא של אליה שנכנס מר יוסי ניסן:

 מה הבעיה של אליה, אישרנו קיבלנו, מה הבעיה שלו?  גב' רונית דמרי עייאש:

 - מזכירת המועצה מתנה את, מתנה את החתימה שלה על החוזה שלו מר יוסי ניסן:

לא מתנה שום חתימה, אני לא מתנה חתימה. אני הודעתי שאני לא יכולה לחתום על  אני   :זטלאויגב' עדנה 

מועצה המקומית להבים, בהשוואה לשני אנשים שעושים את אותו תפקיד הוא שווה,  בהצהרה, שהשכר  

 בוודאי לא בראייה המגדרית השכר אינו שווה, אני לא יכולה להצהיר על הצהרה כזאת.
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 * מדברים ביחד 

 - אני הודעתי לכל חברי המועצה, שאני לא אוכל לחתום :זטלאויגב' עדנה 

אליה לא יכול להיכנס מכיוון שעל החוזה שלו צריך לחתום היועץ   -את מעודכנת יותר טוב מ  מר יוסי ניסן:

 - המשפטי, והסמכות הממונה של משאבי אנוש. מאחר וזו עדנה והיא לא רוצה לחתום על החוזה הזה

 אני לא יכולה לחתום.  :זטלאויגב' עדנה 

 - והיא למעשה אומרת שאם תאשרו לי את העלייה שלי אז מר יוסי ניסן:

אני אפילו לא פניתי אליך, לא ביקשתי, לא    . אני לא אמרתי שום דבר, אני לא התניתי  :זטלאויגב' עדנה  

 לא שום דבר, אני על ההצהרה לא יכולה לחתום.  .תי, לא נגעתידרששחזרתי, לא 

 איזו הצהרה? דלמן:מר קובי נו

עובדים  להצהרה שמשרד האוצר מתנה, כשמגיעים, כשמבקשים שכר תחילי גבוה יותר    :זטלאויגב' עדנה  

יותר  ב הוא מבקש שתיחתם הצהרה בידי הגורם הבכיר    .סטטוטוריים, משרד האוצר הכניס עכשיו עוד התניה

וה לגבר ואישה, ושכר שווה למבצעי  בנושא משאבי אנוש והיועץ המשפטי למועצה, שברשות מתקיים שכר שו

 תפקידים זהים. 

 ה שכר שווה זה, משהו תהליך שכל הגופים צריכים לדווח עכשיו ברמה השנתית. ירגע שני מר קובי נודלמן:

 עדיין, הם רוצים את ההצהרה הזאת, כתובה וחתומה.  :זטלאויגב' עדנה 

יא לא אם יש שכר שווה אלא להעביר את  שמה? אומרת שיהיה שכר שווה? הרי הצהרה ה   מר קובי נודלמן:

 - הנתונים

 לא, שברשות מתקיים שכר שווה.  :זטלאויגב' עדנה 

אחוז. שלא יהיה מצב שאדם שעובד מגיע, מעסיקים אותו ברשות    90-בכירים, הה זה שכר    מר שמואל לביא:

 - אחוז. זאת אומרת 80- אחוז ושאר העובדים הבכירים הם ב 90- נגיד ב

 אבל גם אין אמירה שברגע שאתה קולט עובד כולם צריכים לקבל את אותו שכר.  מר קובי נודלמן:

בין מי שנכנס לבין אלה שנמצאים.    רהם אומרים אחרת, אנחנו רוצים לדעת, אם יש פע  מר שמואל לביא:

 - אם יש פער

 . "אז אנחנו לא מאשרים שכר תחילי גבוה" :זטלאויגב' עדנה 
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 ? אז למה אישרת לאלעד מר יוסי ניסן:

 לא הייתה הצהרה כזאת.  :זטלאויגב' עדנה 

 * מדברים ביחד 

 הנוהל.   2020-אבל הוא טוען, היועץ המשפטי שזה מ  גב' ברוריה אליעז:

 .2019-הוא היה ב 2020- אלעד לא היה ב :זטלאויגב' עדנה 

 * מדברים ביחד 

עדנה אנחנו רק רוצים להבין, האם האמירה אומרת, שאם אין עובד כזה שמרוויח באותה   מר קובי נודלמן:

 רמה אז לא ניתן לאשר לעובד השני? זה מה שזה אומר? 

מה שזה אומר, זה שאם הגורם הבכיר פלוס היועץ המשפטי לא יכולים לחתום על הצהרה    :זטלאויגב' עדנה  

 . 95-ולא ב 85-א בשכר גבוה יותר. הוא ייכנס רק בכזאת, העובד שייכנס, ייכנס בשכר תחילי ול 

 -אבל הצהרה לא מבקשים חלילה לשקר  מר קובי נודלמן:

בהצהרה אנחנו חותמים, אנו מאשרים שברשות המקומית מתקיים שכר    .אבל זו הצהרה  :זטלאויגב' עדנה  

 עבודה זהה.  שווה ברמה מגדרית וברמה של עובדי 

 ? 90%-באין אף אחד  גב' ברוריה אליעז:

 אחוז, מנהלת מחלקת חינוך.  90-יש ב מר יוסי ניסן:

 אז כן יש, והיא אישה אז כן.  גב' ברוריה אליעז:

 * מדברים ביחד 

 - אני רק מנסה להבין, האם משרד הפנים מתנה את זה שלכולם יהיה שווה זה לא הגיוני מר קובי נודלמן:

 הגיוני. זה הגיוני מי שעושה עבודה שווה, זה   :זטלאויגב' עדנה 

 * מדברים ביחד 

רגע אני רוצה לתת דוגמא. כשהגיעו חגית ואלעד למועצה, פנינו גם בעניין של אלעד וגם    :זטלאויגב' עדנה  

בעניין של חגית למשרד האוצר, וביקשנו מהם שכר תחילי גבוה יותר משום שהם השתכרו, לפני הם הגיעו  
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אחוז ולאחת, שילמו    95חוז לשניהם, לאחד שולמו  א   95לכאן, במקום אחר יותר גבוה. משרד האוצר אישר  

 . מי שאישר זאת שיסביר, אמרו היא תסתפק.  90רק 

 - אחוז 85-רגע האם לא אישרנו עוד, עם למעלה מ גב' ברוריה אליעז:

 אחוז בכלל.  85לא היה   :זטלאויגב' עדנה 

 * מדברים ביחד 

 ה. המועצה אישר 90רגע לכמה אישרנו לזהבה,  גב' ברוריה אליעז:

 - 90-זאת אומרת שהוא יכול להתחיל הכי גבוה ב מר קובי נודלמן:

 כרגע, הוא לא יכול בכלל.  85-לא הוא יכול הכי גבוה ב :זטלאויגב' עדנה 

, עזוב מה אני חושב על העניין, אני עכשיו שואל, אם יש 90-אם יש לך כבר אחד שהתחיל ב מר קובי נודלמן:

 - אז אתה יכול להישען עליו, אני לא מצליח להבין 90לך אחד שהוא תקדים שם 

 מראש. 90כנראה למחלקת חינוך יש חוזה ספציפי שמאפשר לתת לה   מר דוד יבורסקי:

 - זבריםזה אותו דבר גם לג מר קובי נודלמן:

 . 95-85לגזברים יש טווח   מר דוד יבורסקי:

 אז היא במקסימום, אז היא התחילה במקסימום.  מר קובי נודלמן:

 - פליה מגדרית, קודם כל, בוא נשים את זהא זאת אומרת שאי אפשר לדבר על  מר יוסי ניסן:

 . 95ולא   90אם היית נותן לו   מר קובי נודלמן:

 זה המקסימום., כי 90הבאתי לה  מר יוסי ניסן:

פליה זה כשרוצים לראות שאישה אחת גם מרוויחה אותו דבר. אבל היא לא  אהבנתי אבל  מר קובי נודלמן:

 . 90מרוויחה אז זה אומר שאתה צריך ללכת להכי גבוה בנשים זה 

מום  ילא לא, זה כל אחד, לכל משרה יש את המקסימום דירוג שאפשר לתת לה. את המקס   מר יוסי ניסן:

 שאפשר לתת. אחוזים 

 בואו נפתור את האירוע וזהו.  מר קובי נודלמן:
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לשים לי אקדח לרכה, תגיד לי היא לא מאשרת, זה מה שהיא עושה, היא    פשרתשמע אי א  מר יוסי ניסן:

 - שמה לי אקדח לרכה. אגב זו פגיעה בעבודת המועצה

 נה, נאמנה ביותר. שנים, ואני עובדת במועצה נאמ 4אתה שמת לי אקדח לרכה  :זטלאויגב' עדנה 

זאת פגיעה בעבודת המועצה. זאת פגיעה חמורה בעבודת המועצה, זה לא למנות גזבר. ולהגיד    מר יוסי ניסן:

 - שגם הגזברית הקודמת לא יכולה לעבוד כי היא בבית 

התנתקה  , והיא  הכינה את התקציבהיא לא יכולה לעבוד כי היא בבית והיא לא    ,נכון  :זטלאויגב' עדנה  

 ה והיא לא עובדת. הגזברית הקודמת לא מתפקדת.קבוצמה

עדנה זה מיותר. אני אגב חושב שכאילו אולי אפשר לפתור את כל הבעיות ולנסות לגמור    מר קובי נודלמן:

 עם זה. 

יה יש לי הצעה אחרת, איך היו המועמדים האחרים? שאלה אמיתית. יש  ירק שנ  גב' רונית דמרי עייאש:

 בגלל זה אני שואלת.  ,ם, אתה ראית אות 3-ו  2מספר 

 הוא בלט בפער על פני כל האחרים וזו הייתה העמדה של כולם. מר עפר לוי:

 * מדברים ביחד 

סלחו לי, לא לא ברור לי, אני הקשבתי בפעם הקודמת שהוא אמר את זה וזה ברור.    גב' רונית דמרי עייאש:

שיבה הקודמת, התשובה העקומה,  אני אבל באמת אומרת, אחרי התשובה העקומה סלחו לי, שהוא אמר בי

 אנחנו לא ריבאונד, להבים זה לא ריבאונד, אני מצטערת. 

 - השאלה אם עוד חצי שנה מר קובי נודלמן:

 - לא יודע מר יוסי ניסן:

 - ר מגוריםעדה והוא הצהיר שהוא עובו אבל אני מצטער, כולנו ישבנו באותה ו מר קובי נודלמן:

 אגב אם הוא היה רוצה לעבוד, להתמודד, הוא לא היה בא לפה.  מר יוסי ניסן:

 - אז למה לענות לי בכזאת התחכמות גב' רונית דמרי עייאש:

 - לבחור ולהיבחר זו זכות יסוד מר יוסי ניסן:

 - נכון אבל זכותנו בתור מועצה שמעסיקה אותו  מר קובי נודלמן:

 * מדברים ביחד 
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 עדה, במצב של חוסר אמת.ווהוא העמיד את הו :זטלאויגב' עדנה 

 זה לא נכון נו, איך זה קשור.  מר יוסי ניסן:

עדנה   הולך    :זטלאויגב'  הוא  שכן  המועצה  ראש  את  הראשונה  בישיבה  מיד  עדכן  שהוא  אמר  הוא  אגב 

 להתמודד. 

 לא נכון, זה לא נכון. מר יוסי ניסן:

 - ביום שישי :זטלאויגב' עדנה 

 * מדברים ביחד 

הוא לא אמר. גם עכשיו הוא לא אומר לי שהוא הולך להתמודד. הוא אמר לי שהוא שוקל זה   יוסי ניסן: מר

 נכון, הוא לא מוריד את זה מהפרק, אבל הוא לא קיבל החלטה. 

 זה חוסר גילוי נאות לועדה.   מר קובי נודלמן:

 שאלנו שאלה לפרוטוקול.  גב' רונית דמרי עייאש:

 ו לו שזה חוסר גילוי נאות, הוא אמר אני את שלי אמרתי לראש המועצה. כשאמרנ  :זטלאויגב' עדנה 

 אז זה כן או לא?  גב' ברוריה אליעז:

 זה כן זה כן.  גב' רונית דמרי עייאש:

 הוא לא יודע.  מר יוסי ניסן:

 זה לעשות ככה ברוריה, זה לעשות ככה. :זטלאויגב' עדנה 

 מה את עושה ככה? מר יוסי ניסן:

 ככה, מותר לה לעשות ככה, מה הבעיה שלך? מותר לה לעשות ככה.  דמרי עייאש:גב' רונית 

 אני מבינה מה שהן אומרות, שזה לא חד משמעי.  גב' ברוריה אליעז:

 זה לא חד משמעי, היא אומרת שכן ואת אומרת כן.  מר יוסי ניסן:

 לא, שהוא הסתיר את זה, זה נכון. זה נכון שהוא הסתיר את זה.  גב' ברוריה אליעז:
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יכול להיות שהוא היה צריך להגיד שזה בראש שלו אני לא יודע, אבל זה לא חלק מהבחירה,    מר יוסי ניסן:

 מה זה משנה. 

 * מדברים ביחד 

 טוב חברים לנושאים הבאים.  מר יוסי ניסן:

מועצה הזאת, רק אתה לא מרוצה, רק אני לא בסדר  ב  עובדת  אנישנים    38תתבייש לך,    :זטלאויגב' עדנה  

 בשבילך. אני לא מספיק נאמנה לך, אני לא מספיק מלקקת לך.

 - לא אני רוצה תשובה לגזבר, אני רוצה תשובה  גב' רונית דמרי עייאש:

 אין גזבר למועצה. מר יוסי ניסן:

 - אין מהנדס ואין גזבר, זו פגיעה גב' רונית דמרי עייאש:

 הכל טוב יש לי אחד כרגע, ייבחר בזמן הקרוב. כן לא, אבל היא לא יכולה לעבוד.  יוסי ניסן:מר 

 היא לא יכולה לעבוד.  גב' רונית דמרי עייאש:

 שהיא חולה.  מצהירההיא לא יכולה לעבוד אם היא   :זטלאויגב' עדנה 

 * מדברים ביחד 

 אבל אני מנהל את הישיבה.  מר יוסי ניסן:

 אתה מאשר רק את הדעה שאתה רוצה לשמוע לדבר.  יאש:גב' רונית דמרי עי

 טוב חברים, עוד שאלה? מישהו עוד שאלה? מר יוסי ניסן:

 - יהי עדת תכנון ובנו עדה שהתפרקה, וועדות? הווזה, מה קורה עם הו גב' רונית דמרי עייאש:

 היא לא מתפרקת. רגע, שואלים אותי.  מר יוסי ניסן:

 שאלתי את עדנה. לא אני  גב' רונית דמרי עייאש:

 ואני מנהל, לא את תשאלי אותי אני אגיד לה אם לענות או לא.  מר יוסי ניסן:

 אז אני אשאל את המבקר. גב' רונית דמרי עייאש:
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 את לא יכולה לשאול את המבקר, אני מנהל את הישיבה. אף אחד לא עונה.  מר יוסי ניסן:

 זה ראש המועצה שמתנהג ככה.  גב' רונית דמרי עייאש:

עכשיו אני אענה לך. קודם כל דיאנה עוזבת בעוד חודשיים. בזמן הזה אנחנו מוציאים מכרז    ר יוסי ניסן:מ

 ועדה, מה, איפה הבעיה? וונקלוט מנהלת  

 אין בעיה.  גב' רונית דמרי עייאש:

 אז לא מתפרקת ולא כלום. הרי את רוצה שהמועצה תתפרק, תגידי את האמת.  מר יוסי ניסן:

 אני לא רוצה, אני רוצה שנחליף אותך זה מה שאני רוצה.  גב' רונית דמרי עייאש:

 אני שם אותך במכונת אמת את יוצאת דוברת שקר, הרי זה ברור לך. מר יוסי ניסן:

 נוכח, זה מה שאני רוצה. שכולם יישארו ואתה תלך. אני רוצה שאתה לא תהיה   גב' רונית דמרי עייאש:

 אני שם אותך במכונת אמת המכונה מתפוצצת. הרי זאת המטרה שלך. שהכל פה יתפרק.  מר יוסי ניסן:

 אני רוצה שאתה לא תהיה פה והכל יעמוד על תילו. זה מה שאני רוצה.  גב' רונית דמרי עייאש:

 יקרה. אבל זה לא יקרה נו, זה לא   מר יוסי ניסן:

 זה מה שאני רוצה.  גב' רונית דמרי עייאש:

 יוסי זו אמורה להיות ישיבה קצרה בוא נתקדם.  גב' ברוריה אליעז:

לא אבל ברוריה סליחה, הוא סיים את העדכון בלי עדכונים משמעותיים כאלה. זה   גב' רונית דמרי עייאש:

 נראה לך ראוי? 

 * מדברים ביחד 

שנים את    5ה רק להזיק ורק לשים מקלות בגלגלים, בשביל זה את פה.  הרי התפקיד שלך ז  מר יוסי ניסן:

 יושבת ולא עשית כלום, חוץ מלשים מקלות בגלגלים ולחפש מה לא בסדר.

 - שביברור כי אתה לא בסדר. ראש המועצה שאשמח שלא י  גב' רונית דמרי עייאש:

ת. מיזם אחד, דבר קהטיולים הפס  אז בואי תעשי את משהו בסדר. אפילו את המיזם הזה של  מר יוסי ניסן:

 אחד חיובי עשית ואותו הפסקת.
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 מזל שאתה לוקח את זה לזכותי, איזה כיף.  גב' רונית דמרי עייאש:

 אחרי זה תשאלי, בסדר.  מר יוסי ניסן:

 אל תציע לי, אני עצות ממך לא צריכה.  גב' רונית דמרי עייאש:

אני מציע דבר פשוט, תתמודדי ותנצחי אותי, הרי את    אז אני מציע לך, הרי את לא מרוצה.  מר יוסי ניסן:

 יודעת שזה לא יקרה נכון? 

 ממך לא, אין לי צורך בעצות, באמת. ממך אין לי צורך בעצות, תודה.  גב' רונית דמרי עייאש:

 אישור פרוטוקולים – 1לסעיף 

 קולים. כולם בעד.  , מי בעד? פרוטו6.12.22, יום  2022לשנת   8טוב, אישור פרוטוקול  מר יוסי ניסן:

 

עד, פה אחד. דיווח ראש המועצה  מי בעד? כולם ב   6.12יום    2022פרוטוקול שלא מן המניין,    מר יוסי ניסן:

 היה. 

 

 אישור עדכון ועדת מלגות ואישור המלגאים  – 3סעיף ל

 עדת מלגות.ואישור ועדכון ו מר יוסי ניסן:

יש פה רשימה, תכניות    החסר  גב' רונית דמרי עייאש: רשימת המלגאים. לא קיבלתי אותה. זה החומר, 

 תכנית עבודה. ודצמבר ינואר פברואר, אין כלום, אין פה, ז 

 אין שום בעיה, אנחנו נביא את זה לישיבה הבאה.  מר יוסי ניסן:

 לאיזה צורך? גב' ברוריה אליעז:

 - קרובים מה זאת אומרת? יש אנשים קשורים, גב' רונית דמרי עייאש:

 - פעמים 4אבל כבר עברנו   גב' ברוריה אליעז:

 החלטה
 .  6.12.22מיום  2022לשנת  8 ישיבה  את פרוטוקולפה אחד מועצה מאשרת מליאת ה

 החלטה
 . 6.12.22מיום  2022 לשנת  שלא מן המנייןהישיבה ו' את פרוטוקול פה אחד מועצה מאשרת מליאת ה
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 - זה לא משנה ברוריה, אנחנו לא מאשרים בלי לראות גב' רונית דמרי עייאש:

 - ברוריה ברוריה מר יוסי ניסן:

 שנים בלי.  4לא לא ידעתי למה כי אישרנו  גב' ברוריה אליעז:

 קיבלנו את הרשימה כל השנים.  גב' רונית דמרי עייאש:

רונית קיבלתי את מה שאמרת. נביא את הרשימה לישיבה הבאה. בינתיים, אני מבקש להוסיף    מר יוסי ניסן:

ועדה וכל  ו עדה, שזאת יעל חמאווי מנהלת המתנ"ס ומנהלת מחלקת החינוך זהבה, ששותפה בו שני חברים לו

 בסדר, מי בעד? חברות,הזמן לא  

אני מבקשת לעשות את הבעד הזה יחד עם הרשימה שעדי תהיה נוכחת כי היא    עייאש:גב' רונית דמרי  

 חברה שלנו, בבקשה. תעשו מה שאתם רוצים, אני ביקשתי שעדי תהיה נוכחת. 

 אז את נגד? את נגד?  מר יוסי ניסן:

 לא.  גב' רונית דמרי עייאש:

 נמנעת? בעד? מה? מר יוסי ניסן:

 ה, אני מבקשת, ביקשתי לדחות את ההצבעה. אני רוצ גב' רונית דמרי עייאש:

 אז לא קיבלתי. מר יוסי ניסן:

 סבבה אז אני לא אשתף פעולה.  גב' רונית דמרי עייאש:

 תגידי אבל, נמנעת? זה נגד? בעד?  מר יוסי ניסן:

 אני מדברת עם עדנה, אם היא צריכה את היד שלי בסדר?  גב' רונית דמרי עייאש:

 לא משתתפת.  מר יוסי ניסן:

ועדה הזאת, חשוב  ולא אני לא משתתפת, אני ביקשתי שעדי תהיה כי היא חלק מה  גב' רונית דמרי עייאש:

 לי. 

 אנחנו נביא גם את רשימת המלגאים. מר יוסי ניסן:
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 )ניסן, אליעז, לוי, נודלמן(  4הצבעה: בעד: 

 )דמרי עייאש(  1נמנע: 

 

 הצטרפות למכרז משותף בנושא ליסינג כלי רכב – 4סעיף ל

טוב אנחנו מצביעים גם, יש פה גם חוות דעת להשתתף במכרז משותף לרכבי ליסינג. יש בעיה    מר יוסי ניסן:

בעולם גם. אז יש איזושהי  מאוד מאוד חמורה ברכבים, באמת חוצת גבולות ובכל מדינת ישראל אם לא  

 של רשויות מקומיות, האמת זה רעיון גם של אליה.  שיתוף יוזמה לעשות 

 - לרשות המקומית או מר קובי נודלמן:

אני אסביר. בעצם יש כמו שיוסי אמר יש מחסור בליסינג, ואז בעצם יש לנו כמה חלופות.   מר דוד יבורסקי:

לפנות למשכ"ל, להוציא מכרז שלנו או להצטרף למכרז קיים. משכ"ל, פנינו אליהם, לעשות מכרז לבד זה,  

ידי    ההצעות שנקבל הן לא טובות והאופציה השלישית וזה בעצם גם, זה להצטרף למכרז שכבר פורסם על

 - רשויות מקומיות, יש זכיינים שלא כלולים במשכ"ל ובעצם אנחנו מצטרפים לאותו הסכם 23

 - זה גוף, זה מכרז של  גב' רונית דמרי עייאש:

 - זה מכרז שפורסם והוא עבר הליך פומבי, כלומר זה מר דוד יבורסקי:

 התהליך כבר קרה.  גב' רונית דמרי עייאש:

 שכל מחיר שהיה בעבר הוא יותר זול ממה שיש היום בכל מקרה.  האמת שנראה לי מר קובי נודלמן:

 פה לא מדובר על מחיר, מדובר על זמן אספקה, זו הבעיה.  :זטלאויגב' עדנה 

 - אנחנו הורדנו עשרות מכוניות, הביאו גב' רונית דמרי עייאש:

 * מדברים ביחד 

 מתי, זה יכול גם לקחת שנה. אין לך מועד אספקה, אתה לא יודע זהו הכשל,  :זטלאויגב' עדנה 

 אז זה נגף שתמיד הוא קיים? הזמנה בליסינג תמיד קיימת בצורה כזאת? גב' ברוריה אליעז:

הראל לחברות בועדת החלטה: מליאת המועצה אישרה ברוב קולות את גב' יעל חמאוי וגב' זהבה 

 מלגות
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יבורסקי: דוד  אישור    מר  לקבל  צריך  אישור,  לקבל  הפנים  למשרד  נפנה  אנחנו  הזה,  את  שתאשרו  אחרי 

 להצטרף. ובעצם תהיה לנו האופציה, זה לא מחייב אותנו.

 אז יש אפשרות אחרת?  אליעז:גב' ברוריה 

אבל זה לא מבטיח שום דבר, אז כבר אפשר      עצמאי  באורח  יש אפשרות לעשות את זה    :זטלאויגב' עדנה  

 ללכת לאן שהתגלחו כבר אחרים.

 - זה עוד מאגר נוסף שנוכל לפנות אליו במידה ו  מר דוד יבורסקי:

 ות אליהם, יש יש, אין אין, אז לא עשינו עסק. זאת אומרת זה נותן לנו את האפשרות לפנ  :זטלאויגב' עדנה 

 מצביעים כולם בעד, יפה. אני מודה על שיתוף הפעולה.  מר יוסי ניסן:

 

 הישיבה ננעלה. 

 

 ____ ( - ) _____ 
 מר יוסף ניסן 
 ראש המועצה 

 ____ ( - ) _____ 
 גב' עדנה זטלאוי 

 המועצה     מזכיר 

 

 החלטה
  את הצטרפות המועצה למכרז משותף בנושא ליסינג כלי רכב.פה אחד מועצה מאשרת מליאת ה


